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Protokół nr XII (12) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 31 stycznia 2025 r.  

 

w godz.1300-1505 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

1. Władysław Biłas 

2. Andrzej Ciołek 

3. Paweł Artur Czyż 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Krzysztof Tomasz Kazaniecki 

6. Anna Anetta Kozioł 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Piotr Mościński 

9. Piotr Rant 

10. Grażyna Barbara Senda 

11. Anna Staroszczuk-Luto 

12. Jarosław Walc 

13. Marzanna Marianna Wardziejewska 

14. Stanisław Wójtowicz 

15. Anna Zyborowicz 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował wszystkich uczestników sesji 

Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają  

się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna 

jest w sieci internetowej na portalu eSesja. 

 

Przywitał przybyłych na Sesję Radnych Rady Powiatu oraz przybyłych na sesję gości, sekretarz 

powiatu Annę Makowską, skarbnika powiatu Bożenę Radzewicz wraz z kadrą kierowniczą 

powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, inspekcji                

i straży oraz mieszkańców Powiatu Gołdapskiego i otworzył obrady XII (12) Sesji Rady 

Powiatu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił proponowany porządek obrad  

/porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu.  

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, iż protokół z XI (11) Sesji Rady 

Powiatu został wyłożony do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodniczący Rady 

zapytał, czy Radni mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI (11) Sesji Rady Powiatu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Artur Czyż 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił informację Rady z prac Rady                        

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że miał stały kontakt                                  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu oraz między innymi: 
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− zajmował się sprawami bieżących Rady Powiatu,  

− pracował nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

− pełnił dyżur oraz była w stałym koncie z Biurem Rady, 

− 14 stycznia brał udział spotkaniu mieszkańców z Januszem Cichoniem i Jarosławem 

Słomą, które dotyczyło wymiany poglądów oraz wspólnego szukania rozwiązań  

dla naszego powiatu, 

− 16 stycznia w Urzędzie Miejskim w Gołdapi w spotkaniu z udziałem Marcina 

Kuchcińskiego Marszałka Woj. Warmińsko – Mazurskiego tematem rozmowy  

była przyszłość ochrony unikalnej przyrody Puszczy Rominckiej, wsparcie turystyki  

oraz rozwój edukacji ekologicznej w naszym regionie.  

 

Ad.5 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu  

w zakresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady Powiatu /informacja  

w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) zmian budżetu powiatu w roku 2024 – 2 uchwały; 

b) planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

powiatowi odrębnymi ustawami w roku 2025; 

c) powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień 

nauczyciela mianowanego; 

d) ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Gołdapski; 

e) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gołdapi; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do samodzielnego 

reprezentowania Powiatu Gołdapskiego w sprawach związanych z udziałem Zespołu 

Szkół Zawodowych w projekcie „Nasza szkoła – nasze szanse”  w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2021-2027, Priorytet 6: Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja 

zawodowa; 

g) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu; 
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h) powołania Komisji Konkursowej działającej w ramach Programu Współpracy Powiatu 

Gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust 3, ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2025; 

i) lokowania wolnych środków budżetowych; 

j) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego  

za IV kwartał 2024 roku. 

2. Zarząd zapoznał się z informacją z działalności GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi. 

3. Zarząd rozpatrzył: 

✓ wniosek w sprawie wprowadzenia zmian w Umowie Nr PS/11/2007 z dnia  

29 marca 2007 r. o finansowanie kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Gołdapi w części nieobjętej dofinansowaniem Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w związku z podwyższeniem wskaźnika T algorytmu 

przekazywania środków PFRON samorządom Wojewódzkim i Powiatowym; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 1321/1 o pow. 0,0033 ha i 1321/3 o pow. 0,0001 ha położonej w obrębie  

2 miasto Gołdap, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez powiat gołdapski w 2024 r. 

4. Zarząd przyjął sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

w Powiecie Gołdapskim w roku 2024. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że w dniu 19 grudnia 2024 roku Rada 

Powiatu w Gołdapi podjęła 10 uchwał, których projekty opracowały: Wydział Finansowy - 

 4 projekty uchwał; Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi - 1 projekt uchwały; 

Wydział Komunikacji i Transportu – 1 projekt uchwały; Sekretarz Powiatu - 1 projekt 

uchwały; Rada Powiatu w Gołdapi – 1 projekt uchwały; Komisja Stała Rady Powiatu –  

1 projekt uchwały; Komisja Rewizyjna Rady Powiatu – 1 projekt uchwały. Powyższe uchwały 

zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Wojewodzie Warmińsko – 

Mazurskiemu w celu poddania kontroli zgodności z prawem oraz publikacji. Uchwały zostały 

zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja dostępna jest w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu. 

 



5 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że uczestniczył w następujących 

przedsięwzięciach: 

1. 5 stycznia 2025 r. wspólnie z Wicestarostą i Przewodniczącym Rady Powiatu  

w koncercie kolęd w wykonaniu pracowni wokalnej Domu Kultury w Parafii 

Konkatedralnej Najświętszej Maryi Panny Matki Kościoła w Gołdapi;  

2. 8 stycznia 2025 r. w spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Olsztynie; 

3. 13 stycznia 2025 r. odbył się dyżur Zarządu Powiatu i  wspólnie z członkami zarządu 

wzięliśmy udział w spotkaniu w GoldMedica w sprawie funkcjonowania spółki  

oraz Wicestarosta wzięła udział w spotkaniu  z mieszkańcami Sołectwa Mażucie;  

4. 14 stycznia 2025 r. wziąłem udział w spotkaniu z Ministrem Obrony Narodowej 

Władysławem Kosiniakiem- Kamyszem natomiast wicestarosta wzięła udział w otwartym 

spotkaniu z mieszkańcami z Jarosławem Słomą oraz Januszem Cichoniem. Spotkanie było 

doskonałą okazją do wymiany poglądów oraz wspólnego szukania rozwiązań dla naszego 

powiatu; 

5. 16 stycznia 2024 r. wspólnie z Wicestarostą oraz Przewodniczącym Rady Powiatu  

w spotkaniu z udziałem Marcina Kuchcińskiego - Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. Tematem rozmów była możliwość utworzenia Parku Narodowego  

oraz przyszłość ochrony unikalnej przyrody Puszczy Rominckiej, wsparcie turystyki  

oraz rozwój edukacji ekologicznej w naszym regionie. We wręczeniu nagród laureatom 

konkursu realizowanego w ramach światowej kampanii „pomarańczowa wstążka”. 

Konkurs zorganizowany przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi 

skierowany był do uczniów szkół ponadpodstawowych i polegał na wyrażeniu sprzeciwu 

wobec przemocy oraz zwróceniu uwagi na istotę troski o dobro dzieci i młodzieży; 

6. 17 stycznia 2025 r. w pierwszym posiedzeniu nowo powołanej Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku na lata 2025-2027. W tym dniu podpisaliśmy umowę z Prof. Januszem Popko, 

specjalistą w zakresie chirurgii urazowo – ortopedycznej będzie przyjmował (NFZ) 

pacjentów w Goldmedica Sp. z o. o. (poradnia urazowo – ortopedyczna, oddział chirurgii 

jednego dnia). W ramach NFZ będzie realizował:  profilaktyczne badanie stawów 

biodrowych noworodków i niemowląt (kliniczne i ultrasonograficzne), usługi w zakresie 

chirurgii urazowo ortopedycznej dla dzieci i dorosłych; 

7. 24 stycznia 2025 r. brałem udział w Sesji rady Gminy Dubeninki natomiast Członek 

Zarządu Władysław Biłas w Sesji Rady Gminy Banie Mazurskie; 

8. 25 stycznia 2025 r. wspólnie z Wicestarostą otworzyliśmy Bale Studniówkowe Liceum 

Ogólnokształcącego oraz Zespołu Szkół Zawodowych. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński przedstawił 

wnioski i opinie Komisji Stałych Rady /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński poinformował, że posiedzenie Komisji Stałych 

Rady Powiatu odbyło się w dniu 27 stycznia br. Przewodniczący przedstawił opinie Komisji 

Stałych Rady Powiatu do materiałów będących przedmiotem posiedzenia dzisiejszej Sesji Rady 

Powiatu. Dodał, że Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że w dniu  

27 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji rewizyjnej. Przedmiotem posiedzenia było 

opracowanie sprawozdania z realizacji planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej  w roku 2024. 

Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant  przeszedł  do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 7.  

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pani Emilia Urbańska przedstawiła informacja z działalności  

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi /informacja w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. . Pani Emilia Urbańska poinformowała, że przedstawiłam 

Państwu pisemną informację dotyczącą działalności GoldMedica, a teraz chciałabym w skrócie 

omówić jej kluczowe aspekty. GoldMedica jest przedsiębiorstwem, ale w całości należy  

do powiatu gołdapskiego. Często spotykam się z opinią, że spółka funkcjonuje inaczej  

niż jednostki publiczne, dlatego chcę to wyjaśnić – spółka w pełni podlega nadzorowi powiatu 

gołdapskiego oraz jego organów. Jako Prezes realizuję wyłącznie kierunki i wytyczne 

wyznaczone przez Państwa. Nie podejmuję żadnych działań bez Państwa akceptacji,  

co powinno uspokoić osoby, które mają w tej kwestii wątpliwości. Chciałabym podkreślić,  

że w przestrzeni publicznej pojawiają się twierdzenia, że „szpitala nie ma”. Jest to nieprawda – 

szpital funkcjonuje i jest w pełni wykorzystywany. Obecnie nie mamy już wolnych 

pomieszczeń, które moglibyśmy przeznaczyć na rozwój dodatkowych usług. Dla zobrazowania 

sytuacji: planujemy przenieść pogotowie i nocną opiekę zdrowotną do budynku głównego 

szpitala na kilka miesięcy. Ponadto 4 lutego przyjeżdża lekarz z Ukrainy, który chce u nas 

pracować. Chcemy mu pomóc w zakwaterowaniu, ale nie mamy dla niego miejsca. 

Prawdopodobnie przez pierwsze dni będzie korzystał z gabinetu oddziałowej pulmonologii. 
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Zależy nam na lekarzach i staramy się stworzyć im jak najlepsze warunki. Aktualnie 

GoldMedica funkcjonuje w następującej strukturze: Oddziały szpitalne: Rehabilitacja 

pulmonologiczna – 25 łóżek, Pediatria – 14 łóżek, Chirurgia jednego dnia – 4 łóżka.  

Izba przyjęć Poradnie specjalistyczne: Chirurgia ogólna, Chirurgia urazowo-ortopedyczna, 

Ginekologiczno-położnicza, Kardiologiczna, Chorób płuc. Podstawowa opieka zdrowotna 

(POZ) oraz nocna i świąteczna opieka zdrowotna. Ratownictwo medyczne, w tym jedna  

z nielicznych w województwie karetek specjalistycznych z lekarzem. Zakład Opiekuńczo-

Leczniczy – 55 łóżek. Rehabilitacja dzienna – 30 miejsc. Łącznie mamy 98 pacjentów 

hospitalizowanych oraz 30 pacjentów rehabilitacyjnych dziennie. Nie jest to mało  

i twierdzenie, że „szpitala nie ma”, jest krzywdzące. Finanse i rentowność oddziałów.  

Na podstawie analizy działalności poszczególnych oddziałów w latach 2022-2024 możemy 

ocenić ich rentowność. Największym wyzwaniem są: Oddział pediatryczny – pomimo 

wykonania ponadlimitowych świadczeń o wartości 836 719 zł, jego wynik finansowy to -520 

000 zł (bez kosztów pośrednich). Oddział rehabilitacji pulmonologicznej – wykonał 

świadczenia poniżej limitu o 61 000 zł, a jego strata wynosi -597 030 zł. Dodatkowo, analizując 

pochodzenie pacjentów, zauważamy, że: Oddział pediatryczny obsłużył 688 pacjentów, z czego 

84,5% pochodziło z powiatu gołdapskiego. Oddział rehabilitacji pulmonologicznej miał 341 

pacjentów, ale tylko 37,5% z naszego powiatu. Oznacza to, że rehabilitacja pulmonologiczna, 

mimo iż przyciąga pacjentów z innych województw, generuje duże straty. Wynik finansowy 

spółki. Pomimo strat na niektórych oddziałach, całościowy wynik finansowy GoldMedica  

za 11 miesięcy wyniósł +1 274 000 zł. Jest to bardzo dobry rezultat na tle innych podmiotów 

leczniczych, które często notują straty. Zrealizowane inwestycje w 2024 roku: Nowy ambulans. 

Sprzęt o wartości ponad 100 000 zł dla oddziału pediatrycznego (m.in. aparat USG). 

Wyposażenie karetek ratownictwa medycznego. Remont budynku pogotowia – chcemy 

przenieść tam POZ, który będzie działał całodobowo, co zwiększy efektywność wykorzystania 

budynku. Modernizacja rozdzielni prądu – obecna infrastruktura jest przestarzała i wymaga 

wymiany. Remont studni głębinowej – badamy możliwość uruchomienia własnego ujęcia 

wody. Uruchomienie oddziału wewnętrznego – mieszkańcy i Państwo wyrażacie taką potrzebę. 

Pracujemy nad pozyskaniem lekarzy internistów oraz środków na sprzęt. Wyzwanie stanowi 

brak wolnych pomieszczeń w szpitalu, dlatego konieczne są decyzje dotyczące jego lokalizacji. 

Złożyliśmy kilka wniosków o dofinansowanie, m.in.: 300 000 zł na POZ. Projekt z RPO  

na zakup sprzętu (rentgen, sprzęt operacyjny, wyposażenie pracowni endoskopowej, USG, 

sprzęt kardiologiczny). Wstępna ocena wniosku wymaga korekt, ale zamierzamy złożyć 

protest, ponieważ dostępna alokacja środków to jeszcze 15 mln zł. GoldMedica funkcjonuje 
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stabilnie, choć wymaga dalszych inwestycji. Szpital istnieje i działa, a jego kondycja finansowa 

jest dobra. Priorytetem na najbliższe miesiące są: Remont i modernizacja infrastruktury. 

Pozyskanie lekarzy i rozwój oddziału wewnętrznego. Utrzymanie rentowności kluczowych 

komórek. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Radny Pan Piotr Mościński zwrócił się do Pani Prezes, nawiązując do zdarzenia, które miało 

miejsce w ostatnich dniach i które wzbudziło pewne zainteresowanie oraz niepokój wśród 

mieszkańców. Chodzi o lądowanie śmigłowca Lotniczego Pogotowia Ratunkowego  

w centralnej części miasta, do którego zostały zadysponowane dwa zastępy Państwowej Straży 

Pożarnej. Z informacji, które udało się uzyskać, wynika, że w tym czasie zespoły ratownictwa 

medycznego, którymi Państwo dysponujecie, były zaangażowane w obsługę innych zdarzeń. 

Czy mogłaby Pani potwierdzić tę informację? 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbańska odpowiedziała, że jeśli w danym 

przypadku nie interweniował ambulans naziemny, mogły wystąpić dwie sytuacje: nasze 

zespoły ratownictwa były w trakcie obsługi innych pacjentów lub dyspozytor zdecydował o 

skierowaniu bezpośrednio Lotniczego Pogotowia Ratunkowego. Nie analizowałam jeszcze 

dokładnych przyczyn tej decyzji, natomiast czytałam emocjonalne komentarze na ten temat. 

GoldMedica dysponuje dwoma zespołami ratownictwa i jeśli żaden z nich nie obsługiwał tego 

zdarzenia, to nie można wykluczyć, że nasz ambulans dowoził pacjenta do śmigłowca. Zdarza 

się, że lotniczy zespół ratownictwa nie może wylądować bezpośrednio przy miejscu zdarzenia, 

dlatego w takich sytuacjach nasze karetki pełnią funkcję transportową. Podkreśliła, że nasze 

zespoły nie pozostają bezczynne i nie czekają, aż ktoś inny wykona za nie pracę. Zdarza się, że 

dyspozytor musi skierować do pacjenta karetkę z innego miasta, np. z Kowal Oleckich, co może 

wydłużyć czas dojazdu. Warto zaznaczyć, że decyzje o wysłaniu konkretnego zespołu nie 

zapadają na poziomie lokalnym – to dyspozytor, który monitoruje dostępność i lokalizację 

zespołów ratownictwa, podejmuje decyzję o tym, który ambulans lub śmigłowiec zostanie 

zadysponowany. Należy docenić fakt, iż pacjent otrzymał pomoc i że na miejsce dotarł zespół 

Lotniczego Pogotowia Ratunkowego. 

 

Radny Pan Piotr Mościński w uzupełnieniu do tego, co powiedziała Pani Prezes, chciałbym 

podkreślić, że o rodzaju zadysponowanych sił i środków decyduje Centrum Powiadamiania 
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Ratunkowego. Z mojego doświadczenia zawodowego wynika, że to właśnie CPR podejmuje 

decyzję, które zespoły są wysyłane do danego zdarzenia. Z informacji, które posiadam, Państwa 

zespoły ratownictwa medycznego były w tym czasie poza miejscem stacjonowania, zajmując 

się innymi pacjentami. Z uwagi na to, że w tym przypadku mieliśmy do czynienia z nagłym 

zdarzeniem kardiologicznym, podjęto decyzję o zadysponowaniu śmigłowca Lotniczego 

Pogotowia Ratunkowego. Strażacy jako pierwsi dotarli na miejsce i udzielili pierwszej pomocy, 

a lekarz na miejscu podjął decyzję o transporcie pacjentki właśnie śmigłowcem. Z mojej wiedzy 

wynika, że wszystkie procedury zostały zachowane i działania przebiegły prawidłowo. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki uzupełniając to, co powiedział Pan Przewodniczący, 

odwołując się do mojej wiedzy na temat tej sytuacji. Z informacji, które posiadam, wynika,  

że nasze zespoły ratownicze w tym czasie były zaangażowane w interwencje w innych 

miejscach. Jako strażak ratownik mogę powiedzieć, że takie sytuacje w naszym powiecie 

zdarzały się. Również miałem okazję wyjeżdżać w zastępstwie pogotowia, gdy to było 

niedostępne, aby udzielić pierwszej pomocy osobom poszkodowanym, czekając jednocześnie 

na transport – czy to z Lotniczego Pogotowia Ratunkowego, czy z zespołów ratownictwa 

medycznego. W mojej karierze przypominam sobie cztery takie przypadki, gdzie byłem 

zmuszony do działania w zastępstwie, a czasami efekty były różne. Istnieje problem związany 

z dostępnością naszych karetek, co już wcześniej podkreśliła Pani Prezes. Mamy posterunek  

w Kowalach Oleckich, i bywa tak, że kiedy nasze karetki wyjeżdżają z tego miejsca, sytuacja 

może się skomplikować. Przykładowo, w mojej jednostce mieliśmy przypadek, gdzie 

czekaliśmy aż półtorej godziny na przyjazd karetki pogotowia, aby odebrać pacjenta. Tego typu 

opóźnienia niestety się zdarzają, co może mieć poważne konsekwencje. 

 

Radny Pan Jarosław Walc złożył propozycję. Pani Karina prosiła dzisiaj o głos i chciała się 

wypowiedzieć, przypuszczam, że w kontekście tej samej sprawy, o której aktualnie 

dyskutujemy. Czy moglibyśmy przesunąć jej wystąpienie z wolnych wniosków na teraz? 

Umożliwiłoby to jej zabranie głosu, co mogłoby przyczynić się do lepszego zrozumienia 

sytuacji. Myślę, że moglibyśmy dowiedzieć się więcej na ten temat. 

 

Przewodniczący Piotr Rant zaproponował żeby  w pierwszej kolejności wyczerpali listę 

zgłoszeń Państwa Radnych, a później zapytam Państwa o opinię i podejmiecie Państwo 

decyzję. Bardzo proszę, jeszcze rozumiem, że w kontynuacji, tak? Pan Jarosław Walc. 
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Radny Pan Jarosław Walc odpowiedział, że  paragraf 31 statutu nie określa, w którym punkcie 

zaproszony gość może zabrać głos i nie określa, w jakim temacie zabiera głos. Także moim 

zdaniem to jest kwestia tylko dowolności interpretacji tego punktu przez Pana 

Przewodniczącego i Pan Przewodniczący może zdecydować, kiedy udzieli tego głosu. 

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś poinformowała, że chciała poinformować, że w kontekście naszej 

dyskusji chodzi o e-skierowania na diagnostykę. Nie mówię tu o specjalistach, ponieważ ten 

system funkcjonuje już od dłuższego czasu. Natomiast mam na myśli e-skierowania  

na diagnostykę, takie jak rentgen i USG, które są dostępne w GoldMedici, pod nadzorem 

doktora Sternala. Uważam, że jest to istotny element w kontekście poprawy dostępu do usług 

medycznych w naszym regionie. 

 

Radny Pan Jarosław Walc zadał pytanie do Pani Prezes. Czy Zarząd Powiatu, jako organ 

sprawujący nadzór właścicielski, w sposób oficjalny wyznaczył Pani zadanie reaktywacji 

oddziału wewnętrznego? Chciałbym uzyskać jasną odpowiedź w tej kwestii, ponieważ  

jest to istotny temat dla mieszkańców naszego powiatu. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odniósł się do pytania. Tak, jako Zarząd Powiatu mamy  

na to wpływ, ponieważ jesteśmy właścicielem tej spółki. Jako osoby decyzyjne reprezentujemy 

wolne zgromadzenie spółki. Na naszych spotkaniach, które są protokołowane, omawiamy 

kierunki, w jakich powinna podążać ta spółka. Jednym z jasno określonych celów, które 

postawiliśmy przed Panią Prezes podczas naszych rozmów, było otwarcie oddziału 

wewnętrznego. Mieszkańcy, z którymi rozmawiamy, oraz Państwo Radni również oczekują,  

że podejmiemy działania w tej kwestii. 

 

Radny Pan Jarosław Walc zadałem to pytanie, ponieważ mam nadzieję, że w protokołach 

znajdę stanowisko Zarządu Powiatu, które zobowiązuje Prezesa Zarządu GoldMedici  

do odtworzenia oddziału wewnętrznego. Powód, dla którego to pytam, wynika z rozmowy,  

jaką prowadziłem z byłym prezesem GoldMedici na początku naszej kadencji. Kiedy 

zapytałem go, dlaczego nie podejmował działań w kierunku reaktywacji tego oddziału, 

odpowiedział, że Zarząd Powiatu nigdy go do tego nie zobowiązał ani nie wykazywał 

zainteresowania tym tematem. Taki sposób usprawiedliwiania się byłego prezesa pozostawia 

mnie z wątpliwościami. Dlatego chciałbym mieć teraz jasność: czy Prezes Zarządu 

GoldMedica ma wyznaczone zadanie dotyczące odtworzenia oddziału wewnętrznego? 
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Uważam, że to kwestia priorytetowa dla mieszkańców związana z funkcjonowaniem szpitala  

i GoldMedica. Czy Zarząd Powiatu rzeczywiście wyznaczył Zarządowi GoldMedica  

takie zadanie? 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki chciałbym wprowadzić jasność w tej sprawie. Od dłuższego 

czasu informujemy, że dążymy do odtworzenia oddziału wewnętrznego, co Pani Prezes 

regularnie podkreśla na naszych sesjach i komisjach. To zadanie zostało zlecone przez Zarząd 

Powiatu, który nie tylko wyznacza cele, ale także analizuje dokumenty finansowe spółki 

GoldMedica. Wszyscy zdajemy sobie sprawę, że zarówno oddział pulmonologiczny,  

jak i pediatryczny nie są rentowne. Naszym zadaniem jest znalezienie rozwiązań, które pomogą 

zabezpieczyć ewentualne straty, jakie mógłby generować oddział wewnętrzny. Na bieżąco 

określamy kierunki, w jakich powinniśmy się rozwijać, a nasze analizy dokumentów 

finansowych mają na celu zapewnienie zrównoważonego funkcjonowania szpitala. Nie chcemy 

tylko wyczerpywać oszczędności, ale opracować strategię, która będzie korzystna  

dla mieszkańców. 

 

Radny Pan Jarosław Walc podkreśliła, że zależy mi na oficjalnych stanowiskach. Nie chodzi 

mi o nieformalne rozmowy czy dyskusje przy kawie, herbacie czy ciasteczkach. Ważne  

jest, aby te sprawy były załatwiane w sposób formalny i oficjalny. To kluczowe, aby mieć 

jasność co do kierunków działań Zarządu Powiatu oraz wyznaczonych zadań dla Zarządu 

GoldMedica. W ten sposób mieszkańcy będą mogli mieć pewność, że podejmowane decyzje 

są transparentne i dobrze udokumentowane. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że zgromadzenie wspólników GoldMedica to nie jest 

spotkanie przy kawie. To poważne forum, gdzie stawiane są cele i oczekiwania, które my jako 

Radni i Zarząd formułujemy wobec Pani Prezes. Wszystkie decyzje i ustalenia są dokładnie 

dokumentowane, co zapewnia transparentność działań i klarowność w realizacji zadań, jakie 

przed nami stoją. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbańska odniosła się do pytania 

dotyczącego mojego zadania związane z utworzeniem oddziału wewnętrznego. Nie posiadam 

prywatnych relacji z Panem Starostą ani z Zarządem. Jestem zatrudniona na umowę o pracę, 

a Kodeks pracy pozwala na to, by zakres obowiązków był przekazywany ustnie. Już przed 

złożeniem oferty do konkursu wiedziałam, że jednym z kluczowych zadań będzie utworzenie 
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tego oddziału, co traktuję jako oficjalne polecenie. Wspólnie z Panem Starostą i Burmistrzem 

spotkałam się z Dyrektorem Narodowego Funduszu Zdrowia, który potwierdził potrzebę 

powstania oddziału wewnętrznego w Gołdapi, co daje nam zielone światło do działania. 

Wysłaliśmy pismo w sprawie zarezerwowania środków na ten oddział, a jeżeli uda nam  

się zrealizować projekt dotyczący zakupu sprzętu, istnieje szansa, że oddział powstanie jeszcze 

w tym roku. Ostatecznie wszystko zależy od dostępnych funduszy i odpowiedniego miejsca  

na jego utworzenie. Jeszcze raz podkreślam, że kierunek tworzenia oddziału wewnętrznego 

traktuję jako oficjalne polecenie i część moich obowiązków. Tak, kawę czasami piję. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że chciałby wyczerpać temat dotyczący lokalizacji 

oddziału wewnętrznego i rozwiać wszelkie wątpliwości. Prowadziliśmy rozmowy na temat 

możliwych lokalizacji tego oddziału. Jedną z opcji, którą wskazała Pani Prezes, jest dolna część 

budynku, gdzie wcześniej znajdował się stary oddział wewnętrzny. Rozmawialiśmy także  

o możliwościach otwarcia poradni czy innych miejsc na piętrze, gdzie mieściła się wcześniej 

chirurgia.Kolejnym punktem naszej dyskusji była potencjalna zmiana lokalizacji oddziału 

pulmonologicznego. Planowane jest przeniesienie podstawowej opieki zdrowotnej (POZ)  

do budynku NPL, co umożliwiłoby wykorzystanie zwolnionej przestrzeni w budynku 

administracyjnym na rehabilitację. W tym kontekście rozważamy utrzymanie obecnego 

oddziału pulmonologicznego w dotychczasowej lokalizacji.Chciałbym jednak podkreślić,  

że w żadnym przypadku nie rozmawiamy o likwidacji oddziału pulmonologicznego ani 

żadnych innych oddziałów. Takie decyzje nie są w tej chwili przewidywane. Chcemy, aby 

wszystko było jasne i przejrzyste. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant poinformował, że lista zgłoszeń do dyskusji w tym 

punkcie została zamknięta. Jeśli ktoś z Państwa ma sprzeciw, proszę o sygnał, ale nie widzę 

żadnych przeciwwskazań. Wobec tego, zgodnie z sugestią Pana Starosty, chciałbym teraz 

udzielić głosu Pani doktor Janinie Karinie Szłkowskiej-Siejwa, tym bardziej, że jej wystąpienie 

wiąże się z tematem, który obecnie procedujemy. 

 

Przejdźmy zatem do głosowania. Kto z Państwa jest za tym, aby udzielić głosu Pani doktor? 

Wydaje mi się, że na 14 obecnych osób, wszystkie 14 zagłosowało za tym, aby Pani doktor 

mogła zabrać głos. 
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Pani Doktor, nie będę wyznaczał Pani czasu, liczę na to, że Pani stanowisko będzie konkretne 

i merytoryczne. Bardzo proszę. 

 

Pani Joanna Karina Szałkowska – Siejwa rozpoczęła swoje wystąpienie od wyrażenia chęci 

wsparcia powrotu szpitala do lepszego stanu. Podkreśliła, że jest to nie tylko dla niej, ale dla 

wszystkich mieszkańców, zwłaszcza osób starszych, które potrzebują dostępu do opieki 

zdrowotnej. Wyraziła zaniepokojenie brakiem kompetencji w Radzie Nadzorczej, zauważając, 

że potrzebna jest osoba z doświadczeniem w zarządzaniu szpitalem. Wspomniała, że nie ma 

zastrzeżeń do Pani Prezes, ale zwróciła uwagę, że wiele problemów związanych  

z szpitalem nie jest odpowiednio rozwiązywanych. Podniosła kwestię marginalizacji oddziału 

pulmonologii, wskazując na odchodzenie pracowników oraz na to, że niewiele osób wie  

o dostępności tego oddziału. Zwróciła uwagę, że wiele osób starszych nie będzie w stanie 

dojechać do ewentualnej rehabilitacji dziennej i zaapelowała o utrzymanie oddziału 

pulmonologii. Zasugerowała, że zamiast tworzyć nowy oddział, który może być mniej 

rentowny, należy najpierw skupić się na rentownych rozwiązaniach. Pani Szłkowska wskazała 

na potrzebę rozwoju diagnostyki w szpitalu, jako na kluczowy aspekt, który może przyciągnąć 

pacjentów. Zasugerowała utworzenie oddziału diagnostycznego, wzorując się na 

doświadczeniach innych szpitali. Poinformowała, że lekarze są chętni do pracy w Gołdapi, ale 

potrzebują lepszego wyposażenia i warunków. Pani Szłkowska podkreśliła, że kluczowe jest 

utworzenie grupy wsparcia dla szpitala, złożonej z osób z doświadczeniem w biznesie, które 

mogłyby pomóc w zarządzaniu szpitalem. Zakończyła apelując o wspólne działania na rzecz 

przyszłości szpitala i ochrony oddziału pulmonologii, który według niej ma potencjał,  

ale wymaga wsparcia i odpowiednich działań promocyjnych. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki postanowił uzupełnić wypowiedź Pani Kariny Szłkowskiej 

oraz wyjaśnić niektóre kwestie dotyczące funkcjonowania szpitala. Starosta zaprosił Panią 

Szłkowską do aktywnego działania na rzecz szpitala, podkreślając, że ceni jej zaangażowanie  

i doświadczenie. Wyraził gratulacje z okazji uzyskania statusu emeryta, zaznaczając, że czeka 

na jej inicjatywy dotyczące poprawy sytuacji szpitala. Starosta zaznaczył, że nie jest osobą 

uzależnioną od dotacji zewnętrznych, ponieważ ma doświadczenie w pozyskiwaniu funduszy. 

Wskazał na zaangażowanie w działania zmierzające do rozwoju szpitala oraz na zorganizowane 

spotkanie w sprawie funkcjonowania placówki, które odbędzie się 7. dnia miesiąca z Panią 

Prezes oraz Marszałkiem. Poinformował, że prowadzono rozmowy z Ministerstwem Obrony 

Narodowej (MON) na temat możliwości współpracy, co może wpłynąć na dalszy rozwój 
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szpitala. Starosta zapewnił, że nie ma planów likwidacji żadnego z oddziałów szpitalnych  

i że są prowadzone działania mające na celu ich rozwój. Starosta odniósł się do rozmów  

z Dyrektorem Zakrzewskim, który wskazał, że najpierw należy skoncentrować się na realizacji 

obecnych kontraktów, a dopiero później myśleć o rozwoju oddziału pulmonologicznego. 

 

Pani Joanna Karina Szałkowska – Siejwa rozpoczęła swoją wypowiedź od przeprosin za swoją 

wcześniejszą niesubordynację, podkreślając swoje zaangażowanie w sprawy szpitala.  

Pani Joanna Karina Szałkowska – Siejwa zwróciła uwagę na kontrakt z Narodowym 

Funduszem Zdrowia na rok 2024, przywołując jego wartość wynoszącą 1 700 090 złotych. 

Zauważyła, że przychód kontraktu wyniósł 1 637 000 złotych, co oznacza wykonanie  

na poziomie 91%. Podkreśliła, że to wskazuje na niewykonanie kontraktu, co może budzić 

zaniepokojenie. Pani Joanna Karina Szałkowska – Siejwa zaapelowała do uczestników sesji o 

zwrócenie uwagi na tę sytuację, wskazując, że takie wyniki mogą wpływać na przyszłość 

szpitala oraz jego zdolność do świadczenia usług dla pacjentów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotra Ranta podziękował, Pani Doktor, za  wystąpienie. Dodała,  

że uważa, że to jest cenny impuls do podjęcia współpracy w zakresie funkcjonowania naszego 

szpitala. Jestem przekonany, że zarówno Pan Starosta, jak i Zarząd Powiatu przychylą się do 

tej inicjatywy. Przewodniczący Rady Pan Piotra Ranta liczy na to, że Państwo znajdą czas, aby 

usiąść i omówić te kwestie, nawet w mniej formalny sposób. Wierzę, że to właśnie w takich 

rozmowach rodzi się zrozumienie i wspólny język, który jest niezbędny do rozwiązania 

problemów, przed którymi stoimy. Bardzo ważne jest, abyśmy wspólnie przeanalizowali idee 

i punkty widzenia Pani Doktor, aby móc efektywnie działać na rzecz poprawy sytuacji  

w naszym szpitalu.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbańska poinformowała, że z uwagą 

wysłuchałam Pani Doktor, z którą miałam okazję rozmawiać wcześniej i znam Pani stanowisko 

w tej kwestii. Chciałabym jednak podkreślić, że rentowność oddziału pulmonologicznego  

w dużej mierze wynika z niewystarczającego finansowania ze strony Narodowego Funduszu 

Zdrowia. Cena za osobodzień w naszym oddziale jest zdecydowanie niższa niż w innych 

zakładach pielęgnacyjno-opiekuńczych, co znacząco wpływa na jego rentowność. Wymagania 

NFZ dotyczące zatrudnienia lekarzy, pielęgniarek i fizjoterapeutów są znaczne, co w 

połączeniu z niższą stawką za osobodzień prowadzi do trudności w utrzymaniu finansowym 

oddziału. Zauważyłam, że w innych placówkach, które rozmawiałam z Panią Dyrektor dużego 
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szpitala rehabilitacyjnego, sytuacja wygląda inaczej, a liczba pacjentów może być wyższa. 

Musimy więc wspólnie zastanowić się, jak zwiększyć przyjęcia w naszym oddziale, mając na 

uwadze również to, że pacjenci często rezygnują z pobytu w okresie świątecznym, co przekłada 

się na niewykorzystane dni. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbańska 

dodała, że zgadzam się, że nasz oddział pulmonologiczny dysponuje bardzo dobrym 

wyposażeniem i osiąga znakomite wyniki medyczne, a wysoka jakość pracy personelu  

nie budzi wątpliwości. Chciałabym również wyjaśnić, że wszystkie zmiany kadrowe, które 

miały miejsce, nie były spowodowane żadnymi nieprawidłowościami z mojej strony. Jeśli 

pracownicy podejmują decyzje o odejściu, to często mają swoje powody, a ja nigdy nie 

zmuszam nikogo do pozostania w firmie. W przypadku jakichkolwiek wątpliwości dotyczących 

decyzji kadrowych, zachęcam do korzystania z procedur sądowych, które zapewniają 

neutralność i przejrzystość. Podkreślam, że oddział pulmonologiczny świadczy wysokiej 

jakości usługi medyczne, i musimy mądrze wykorzystywać dostępne zasoby, aby zaspokoić 

potrzeby pacjentów. Chciałabym, abyśmy na przyszłych spotkaniach poruszyli temat oddziału 

wewnętrznego oraz pulmonologii. Jestem otwarta na dyskusje i wszelkie propozycje, które 

mogą przyczynić się do rozwoju naszej placówki. Razem możemy wypracować najlepsze 

rozwiązania, które zaspokoją potrzeby naszych pacjentów. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w nawiązaniu do wcześniejszych dyskusji 

chciałbym uzupełnić informacje dotyczące budynku administracyjnego. Mówiliśmy  

możliwościach umieszczenia łóżek pulmonologicznych na parterze budynku, a nie w piwnicy, 

co ma istotne znaczenie dla funkcjonowania naszego szpitala. Część budynku jest przeznaczona 

na rehabilitację w ramach działania Polska-Litwa, dla którego złożyliśmy odpowiedni wniosek. 

W odniesieniu do rehabilitacji pulmonologicznej, rozmawialiśmy o tym, że gabinety zabiegowe 

mogłyby być zlokalizowane w budynku Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego. Starosta Pan 

Krzysztof Kazaniecki podkreślił, że w imieniu całego zarządu jesteśmy otwarci na współpracę 

z różnymi podmiotami, które pragną wnieść coś wartościowego do naszego szpitala oraz spółki 

GoldMedica. Naszym celem jest rozwój, a nie regres. Już w przeszłości podejmowaliśmy 

decyzje o zamykaniu, ale teraz zależy nam na tym, aby nasza placówka mogła funkcjonować 

na jak najwyższym poziomie. Zależy nam na zaspokojeniu potrzeb naszych mieszkańców,  

aby nie musieli szukać pomocy w innych miejscach, gdy mamy do dyspozycji budynek i szpital, 

które powinny służyć lokalnej społeczności. Dziękuję Państwu i jeszcze raz deklaruję chęć 

współpracy. 
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Przewodniczącego Rady Pan Piotr Ranta wyraził nadzieję, że mówię w imieniu wszystkich 

Państwa Radnych. Pragnę podziękować Pani Prezes za dotychczasowy wkład w pracę, za te 

pół roku, które Pani z nami spędziła. Trzymamy kciuki, aby spółka radziła sobie jak najlepiej. 

Życzymy Pani sukcesów, zarówno w obecnej formie, jak i w przyszłych projektach, które będą 

miały na celu rozwój i będą przynosić korzyści mieszkańcom powiatu gołdapskiego. Daj Boże, 

aby te osiągnięcia były również sukcesem naszej lokalnej społeczności. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją z działalności GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi. 

 

Ad. 8. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Gołdapskim w roku 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. 

nr 6 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Gołdapskiego Pani Anna Makowska poinformowała, że zgodnie z ustawą  

o samorządzie powiatowym, byłam zobowiązana do końca stycznia przedstawić Radzie 

Powiatu sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za ubiegły rok. 

Komisja Bezpieczeństwa pracowała w składzie, który przybliżyłam. Pan Starosta pełnił funkcję 

przewodniczącego, a Radni delegowali Panią Anetę Kozioł oraz Pana Piotra Mościńskiego jako 

członków Komisji. Ponadto, członkami byli przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji oraz 

przedstawiciele wszystkich gmin z terenu powiatu gołdapskiego. Członkowie z głosem 

doradczym to przedstawiciele służb inspekcji i straży oraz Straży Zespolonej i Niezespolonej. 

Prokurator rejonowy w Olecku, kierownicy jednostek powiatowych oraz przedstawiciele 

Nadleśnictwa również uczestniczyli w posiedzeniach. W roku 2024 Komisja Bezpieczeństwa 

odbyła pięć posiedzeń, których tematyka koncentrowała się na bezpieczeństwie i porządku  

w powiecie gołdapskim. W skrócie opisałam przedmiot posiedzeń, w tym ocenę stanu porządku 

publicznego, zagrożeń pożarowych oraz stanu sanitarnego. Komisja oceniła także działania 

PCPR w zakresie zapewnienia opieki osobom starszym, bezpieczeństwa w internecie,  

oraz działalność służb inspekcji i straży, zwłaszcza w okresie zimowym. Podczas sezonu 

letniego szczególne działania podejmowały Komenda Powiatowa Policji, Straż Pożarna oraz 

Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna. W okresie sprawozdawczym komisja wypracowała cztery 

wnioski. Wysłaliśmy pismo do Polskich Kolei Państwowych w sprawie niezbędnych prac 

modernizacyjnych na przejeździe kolejowym przy ulicy Gumbińskiej. Niestety, nie 

otrzymaliśmy odpowiedzi. Kolejny wniosek dotyczył przedłużenia czasu oświetlenia ścieżki 
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pieszo-rowerowej na drodze krajowej do specjalnej strefy ekonomicznej, gdzie podjęliśmy 

działania, by zapewnić bezpieczeństwo niechronionym uczestnikom ruchu. Złożyliśmy 

również wniosek do Burmistrza Gołdapi o rozważenie możliwości montażu progów 

zwalniających na ulicy Marii Konopnickiej. Odpowiedź była negatywna, jednak w przypadku 

ponownej interwencji mieszkańców komisja podejmie odpowiednie kroki. Plan pracy Komisji 

Bezpieczeństwa został zrealizowany, a wszystkie zamierzenia przyjęte do realizacji w roku 

2024 zostały osiągnięte.  

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie głoszono  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Gołdapskim w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Artur Czyż 

 

Ad. 9 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła sprawozdanie z wysokości  

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2024 r. /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 7 do 

protokołu/. 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że jednym z zadań 

organu prowadzącego było przeprowadzenie analizy wydatków poświęconych 

wynagrodzeniom nauczycieli w terminie do 20 stycznia. Taka analiza została oczywiście 
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przeprowadzona, a jej wynikiem było sprawozdanie, które zostało Państwu przedłożone  

na druku opracowanym przez Ministerstwo Edukacji Narodowej. Sprawozdanie to zostało 

także przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej, ponieważ taki był nasz obowiązek,  

a także dyrektorom szkół oraz związkom zawodowym. W raporcie wskazano, że różnica 

pomiędzy wydatkami poniesionymi w roku podlegającym analizie a iloczynem średniej liczby 

etatów nauczycieli i średnich wynagrodzeń nauczycieli jest dodatnia w porównaniu  

do poprzedniego roku budżetowego. Chciałam również zaznaczyć, że powiat gołdapski  

nie wypłaca nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach jednorazowego dodatku 

uzupełniającego.  

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Artur Czyż 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Powiatu 

w roku 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformowała, że Rada Powiatu opracowała 

roczne plany pracy, które zostały podjęte Uchwałą Rady Powiatu Nr LXXIV/353/2023  
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z dnia 21 grudnia 2023 roku. Rada Powiatu odbyła 15 posiedzeń. Przedmiotem posiedzeń  

były informacje, sprawozdania kierowników jednostek powiatowych, wydziałów starostwa  

oraz 69 uchwał Rady Powiatu. Na posiedzeniach Rady Powiatu były realizowane tematy 

zgodne z planem pracy Rady Powiatu, jak również odbywały się one według potrzeb. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Radny Jarosław Walc stwierdził, że generalnie nie miał uwag do sprawozdania i wszystko było 

w porządku. Zaznaczył jednak, że na początku kadencji zgłaszał postulat dotyczący organizacji 

szkolenia dla radnych. Niestety, do dziś nikt tego nie zorganizował. Pan Walc postanowił 

nieśmiało ponowić swoją sugestię, ponieważ miał wiele kwestii i pytań do wyjaśnienia, a 

chętnie zapoznałby się z jakąś wykładnią na ten temat. Podkreślił, że dobrze byłoby 

zorganizować szkolenie, które nie musi być drogie ani skomplikowane; wystarczyłoby skromne 

szkolenie w sali obrad, bez konieczności wynajmowania hotelu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant, podziękował Radnemu Jarosławowi Walcowi za jego 

wypowiedź. Zauważył, że uwaga Radnego dotyczyła bardziej planu pracy Rady na bieżący rok 

niż sprawozdania za rok ubiegły. Wyraził przekonanie, że propozycję dodała, że zostanie 

uwzględniona, i zapewnił, że istnieje szansa na przeprowadzenie tematycznego szkolenia  

dla radnych. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska, podziękowała Przewodniczącemu Rady i Radnemu 

za ich uwagi. Przypomniała, że czekaliśmy na sugestie dotyczące zakresu szkoleń. Podkreśliła, 

że najlepiej współpracuje się ze szkolącymi, gdy wiedzą, jakie tematy są interesujące  

dla radnych. Zasugerowała, że, Komisja Rewizyjna, czy Komisja Skarb Wniosków i Petycji 

mogą również przedstawić swoje potrzeby dotyczące tematyki szkoleń. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr  Rant  podziękowała za takie merytoryczne podejście do tego 

tematu.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z prac Rady Powiatu w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Artur Czyż 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej sprawozdanie z prac Komisji 

Stałej Rady Powiatu w roku przedstawił Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, 

Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki 

Społecznej Pan Piotr Mościński /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Piotr Mościński poinformował,  

że Komisja Stała Rady Powiatu opracowała roczne plany pracy, które zostały podjęte Uchwałą 

Rady Powiatu LXXIV/354/2023 z dnia 21 grudnia 2023 roku. Komisja odbyła 13 posiedzeń. 

Przedmiotem posiedzeń były informacje, sprawozdania kierowników jednostek powiatowych, 

wydziałów starostwa oraz 58 projektów uchwał Rady Powiatu. Reasumując należy stwierdzić, 

iż na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu były realizowane tematy zgodne z planem 

pracy, jak również odbywały się one według potrzeb. Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Stałej Rady Powiatu w roku 2024. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Artur Czyż 

 

Ad. 12 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pani Anna Kozioł przedstawiła 

sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2024 /sprawozdanie w załączeniu- 

zał. nr 10 do protokołu/. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pani Anna Kozioł poinformował,  

że Komisja Rewizyjna Rady Powiatu opracowała sprawozdanie z realizacji roczne planu pracy  

i kontroli Komisji Rewizyjnej za 2024 rok, które zostały podjęte Uchwałą Rady Powiatu 

LXXIV/355/2023 z dnia 21 grudnia 2023 roku. Komisji Rewizyjnej odbyła 11 posiedzeń. 

Przedmiotem posiedzeń były informacje zawarte w planie pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 
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Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Artur Czyż 

 

Ad. 13 

Radny Pan Jarosław Walc odczytał interpelację dotyczącą konieczności wyremontowania 

odcinka ulicy 1 Maja w Gołdapi, który pierwotnie miał zostać zmodernizowany w ramach 

inwestycji związanej z budową drogi wojewódzkiej DW 651. W swojej wypowiedzi podkreślił, 

że zmiana przebiegu trasy DW 651 przez Gołdap, podjęta przez Zarząd Województwa, 

spowodowała budowę tzw. łącznika, który sprawi, że droga ominie miasto od strony 

wschodniej. W wyniku tej decyzji modernizacja omawianego odcinka nie została zrealizowana. 

Radny zaznaczył, że odcinek ten nie został również objęty remontem w ramach modernizacji 

ulicy 1 Maja przeprowadzonej przez powiat gołdapski w latach 2022-2023. Wówczas 

przebudowano większość ulicy, jednak pozostawiono fragment o długości kilkuset metrów w 

złym stanie technicznym. W związku z powyższym Radny zaapelował o rozpatrzenie 

możliwości podjęcia działań mających na celu remont tej ulicy. Podkreślił, że obecny stan 

techniczny drogi negatywnie wpływa na bezpieczeństwo oraz komfort użytkowników – 

zarówno kierowców, jak i pieszych. W swojej interpelacji zadał następujące pytania do Zarządu 

Powiatu: Czy planowane są działania zmierzające do modernizacji pozostawionego odcinka 

ulicy 1 Maja? Jeżeli modernizacja nie jest planowana w najbliższym czasie, czy istnieje 

możliwość wpisania tej inwestycji do przyszłych planów remontów drogowych? Czy powiat 

przewiduje możliwość pozyskania dodatkowych środków z funduszy zewnętrznych  

na realizację tej inwestycji? Radny poprosił o pisemną odpowiedź na interpelację i wyraził 

nadzieję, że temat zostanie podjęty, co przyczyni się do poprawy infrastruktury drogowej,  

a tym samym bezpieczeństwa i komfortu mieszkańców oraz użytkowników drogi. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant, poparł interpelację Radnego Jarosława Walca dotyczącą 

konieczności remontu odcinka ulicy 1 Maja w Gołdapi. Podkreślił, że jako osoba korzystająca 

praktycznie codziennie z tej drogi, doskonale zdaje sobie sprawę z jej złego stanu technicznego. 

Zaznaczył, że sytuację można określić jako „opłakaną”, co tym bardziej przemawia za potrzebą 

pilnej modernizacji tego odcinka zgodnie z pierwotnym planem. Przewodniczący wyraził 

nadzieję, że Starosta włączy się w działania mające na celu rozwiązanie tego problemu  
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i odniesie się do treści interpelacji, przynajmniej w zakresie bieżących możliwości realizacji 

inwestycji. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odniósł się do interpelacji Radnego Jarosława Walca, 

informując, że prace nad możliwością wyremontowania odcinka ulicy 1 Maja, który nie został 

objęty wcześniejszą modernizacją, już trwają. Dodatkowo Starosta poinformował,  

że prowadzone są rozmowy dotyczące remontu ulicy Zatorowej, a w szczególności jej żwirowej 

części, która również znajduje się w bardzo złym stanie technicznym. W ramach tych działań 

analizowana jest również możliwość utworzenia przejścia dla pieszych w pobliżu wieży 

ciśnień, co miałoby poprawić bezpieczeństwo mieszkańców. Starosta podkreślił, że celem jest 

realizacja tych inwestycji ze środków zewnętrznych, bez konieczności angażowania budżetu 

powiatu. 

 

Przewodniczący Rady, Piotr Rant, stwierdził, że temat dotyczący remontu odcinka ulicy 1 Maja 

oraz związanych z nim inwestycji jest aktualny i żywy. Podkreślił, że prace w tej sprawie są  

w toku, aby mogły zostać skutecznie zrealizowane. 

 

Ad. 14 

Radny Pan Jarosław Walc zgłosił zapytanie do Zarządu Powiatu dotyczące wykazu hipotek 

przymusowych ustanowionych na nieruchomościach dłużników powiatu gołdapskiego.  

W swoim wystąpieniu, na podstawie paragrafu 23 statutu powiatu gołdapskiego oraz w związku 

z obowiązkiem dbania o gospodarność i przejrzystość finansów publicznych, Radny zwrócił 

się z prośbą o przedstawienie aktualnego wykazu hipotek przymusowych.  

Prosił o udostępnienie informacji w formie tabelarycznej, zawierającej następujące dane: 

Nazwa dłużnika, Numer księgi wieczystej, Data powstania zobowiązania, Kwota długu,  

Data wpisu hipoteki przymusowej do księgi wieczystej. Radny Walc podkreślił, że wskazane 

informacje są istotne dla oceny skuteczności dochodzenia należności przez powiat  

oraz dla monitorowania sytuacji finansowej jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odniósł się do zapytania Radnego Jarosława Walca 

dotyczącego wykazu hipotek przymusowych. Stwierdził, że powiat aktywnie zajmuje  

się ściąganiem wierzytelności. Podkreślił, że w przypadku, gdy będzie możliwość prawna 

przekazania żądanych danych, informacje te zostaną udostępnione. 
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Radna Pani Małgorzata Kuliś zadała pytanie do Starosty w sprawie drogi Banie Mazurskie - 

Grodzisko, zaznaczając, że otrzymuje wiele zapytań na temat tej inwestycji. Wyraziła 

zainteresowanie informacjami na temat przyszłej realizacji tego projektu, w szczególności  

w kontekście aktualnego etapu, który, jak wiadomo, polega na przygotowywaniu dokumentacji 

na ten odcinek drogi. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki potwierdził, że powiat jest na etapie tworzenia 

dokumentacji przetargowej dotyczącej wykonania dokumentacji projektowej na drogę 

prowadzącą do Grodziska. Dodał, że powiat planuje poszukiwanie środków zewnętrznych  

na sfinansowanie tej inwestycji. Jedną z analizowanych możliwości jest skorzystanie  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, który dysponuje wyższymi środkami, a także składanie 

wniosków dotyczących innych dróg, takich jak ta, która była omawiana na ostatniej sesji. 

Starosta zaznaczył, że istnieje możliwość pozyskania 2 000 000 złotych dofinansowania  

w ramach aktualnego naboru na mniejsze drogi. Wspomniał również o planach dotyczących 

odcinka Ziemiany, wskazując na trzy drogi, które mają potencjał realizacji z dofinansowaniem 

w 100%. Wśród tych dróg znalazła się także droga do Grodziska oraz łącznik Ziemiany,  

a także droga żwirowa wskazana przez mieszkańców i radnych gminy Dubeninki, prowadząca  

z Zawiszyna w kierunku Górnego. Starosta wyraził nadzieję na pozyskanie środków na  

te wymienione inwestycje. 

 

Radny Pan Jarosław Walc zadał pytanie do Starosty, odnosząc się do rozstrzygnięcia naboru 

wniosków na Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg w bieżącym tygodniu. Zauważył,  

że na opublikowanej liście wniosków brakowało powiatu gołdapskiego. Wyraził wątpliwości, 

czy powiat nie złożył wniosku z powodu przegapienia terminu, czy też z powodu 

niekorzystnych warunków, takich jak wymóg 30% wkładu własnego w realizacji inwestycji. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział na pytanie Radnego Jarosława Walca, 

informując, że powiat nie złożył wniosków do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  

w minionym roku. Powód tej decyzji związany był z brakiem przygotowanej dokumentacji 

potrzebnej do aplikacji o finansowanie. Podkreślił, że w bieżącym roku prace nad 

przygotowaniem odpowiednich dokumentów są w toku, aby w przyszłości móc ubiegać się o 

te środki. 
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Ad. 15 

Wniosków i oświadczeń Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 17 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant poinformował zgromadzonych o planach dotyczących 

powołania komisji lub grupy roboczej przy Radzie Powiatu, której celem będzie zajęcie  

się kwestią wód powierzchniowych na terenie powiatu gołdapskiego. Podkreślił, że inicjatywa 

ta powstaje we współpracy z Panem Starostą oraz Radnym Jarosławem Walcem. Obecnie 

znajduje się ona w fazie wstępnej, a kryteria pracy komisji oraz jej cele będą doprecyzowywane 

w najbliższym czasie. Przewodniczący zaznaczył również, że w skład komisji powinni wejść 

zarówno samorządowcy powiatowi, jak i przedstawiciele trzech gmin powiatu oraz specjaliści 

w dziedzinie wód powierzchniowych. Dodatkowo zaprosił do udziału osoby zainteresowane  

tą tematyką. Planowane jest, aby w ciągu dwóch miesięcy określić podstawowe zasady 

funkcjonowania komisji i formalnie ją ustanowić. Na zakończenie Przewodniczący zachęcił 

wszystkich chętnych do zgłaszania się i współpracy w ramach tej inicjatywy. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki wyraził podziękowanie dla Radnych, którzy po ostatniej 

dyskusji na komisji zadeklarowali chęć pracy w nowo powstającej komisji ds. wód 

powierzchniowych. Podkreślił znaczenie zrozumienia problemu, który dotyka nie tylko powiat 

gołdapski, ale cały kraj. Zwrócił uwagę na rosnący deficyt wody oraz zjawiska suszy – zarówno 

rolniczej, jak i hydrologicznej. Wskazał, że poziom wód gruntowych systematycznie się obniża, 

a wiele urządzeń wodnych pozostaje bez odpowiedniej konserwacji. Starosta zauważył 

również, że dotychczasowy system melioracyjny oraz urządzenia wodne były skoncentrowane 

głównie na odwadnianiu terenów, co w przeszłości było skutecznym rozwiązaniem. Jednak w 

obecnych warunkach klimatycznych i hydrologicznych konieczna jest zmiana podejścia do 

gospodarki wodnej. Woda dostępna w kraju odpływa głównie do morza, co rodzi potrzebę 

podjęcia działań na rzecz jej retencji i efektywnego zarządzania zasobami wodnymi. Podkreślił 

również, że kluczowym celem przyszłej komisji będzie wypracowanie strategii, która pozwoli 
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skutecznie przeciwdziałać skutkom suszy i zabezpieczyć potrzeby mieszkańców powiatu w 

przyszłości. 

 

Ad. 19 

Radny Pan Piotr Mościński tradycyjnie przedstawił kilka informacji dotyczących sportu. 

Podkreślił, że przełom roku 2024/2025 był okresem odpoczynku dla sportowców, jednak mimo 

to w ostatnich tygodniach miały miejsce istotne wydarzenia sportowe. W dniach 20–22 grudnia 

2024 roku w Warszawie odbyły się pierwsze amatorskie mistrzostwa Polski w boksie,  

w których reprezentant klubu Hussaria Gołdap, Bartosz Słowikowski, zdobył brązowy medal. 

Radny złożył gratulacje zawodnikowi oraz sztabowi trenerskiemu. Kolejnym istotnym 

wydarzeniem było 10-lecie klubu Hussaria Gołdap, obchodzone 5 stycznia 2025 roku. Radny 

życzył dalszych sukcesów sportowych i kolejnych jubileuszy. W styczniu piłkarki ręczne UKS 

Jaćwingowie-Gołdap odniosły zwycięstwo nad faworyzowanym zespołem z Elbląga, dzięki 

czemu zostały liderkami w tabeli. Ponadto rozpoczęto przygotowania czwartoligowej drużyny 

Rominty Gołdap do rundy wiosennej nowego sezonu, już pod wodzą nowego trenera. Radny 

zaznaczył, że mimo pierwszego rozegranego sparingu nie przywiązuje się do wyników meczów 

towarzyskich. Drużyna planuje kolejne spotkania, w tym wyjazd do Kolna. W kontekście 

infrastruktury sportowej Radny poinformował, że pozostaje w kontakcie z Burmistrzem  

w sprawie budowy boiska ze sztuczną nawierzchnią, podkreślając, że wszystko zmierza  

w dobrym kierunku. Wyraził nadzieję, że obiekt powstanie w najbliższym czasie, co pozwoli 

uniknąć konieczności korzystania z boisk w innych powiatach i województwach. Radny 

podziękował również Staroście oraz Burmistrzowi za wsparcie inicjatywy zakupu strojów 

piłkarskich z logo powiatu gołdapskiego i miasta. Podkreślił, że po raz pierwszy w 77-letniej 

historii klubu Rominta Gołdap herb powiatu i klubu znalazły się obok siebie na oficjalnym 

trykocie drużyny. Na zakończenie wystąpienia Radny podziękował Komendantowi 

Powiatowemu Policji za profesjonalne zabezpieczanie rozgrywek sportowych oraz wyraził 

nadzieję na dalszą współpracę w rundzie wiosennej. Kończąc, przekazał życzenia szybkiego 

powrotu do zdrowia Radnemu Czyżowi, który z powodu choroby nie mógł uczestniczyć  

w sesji. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki, w imieniu własnym oraz całej Rady Powiatu, złożył 

najserdeczniejsze życzenia wszystkim pracownikom publicznych służb zatrudnienia, których 

święto obchodzone było w poniedziałek. Podkreślił znaczenie ich pracy i zaangażowania  

na rzecz społeczności. Dodatkowo Starosta skierował podziękowania dla Radnego Jarosława 
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Walca za jego obywatelską postawę i udzieloną pomoc w jednej z sytuacji, o której – jak sam 

zaznaczył – usłyszał nieoficjalnie. Wyraził wdzięczność za jego gotowość do działania  

i zaangażowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant, wyraził swoje uznanie dla obywatelskiej postawy 

Radnego Jarosława Walca, podkreślając, że jego interwencja doprowadziła do zatrzymania 

przestępcy niemal na gorącym uczynku. Podziękował Radnemu za jego działanie  

i zaangażowanie, podkreślając, że jest to godny pochwały przykład postawy obywatelskiej. 

 

Ad. 20 

Głosu wolnego nie zgłoszono. 

 

Ad. 21 

Przewodnicząca Rady Pan Piotr Rant podziękował Radnym za pracę oraz gościom  

za uczestnictwo. Zamknął obrady XII (12) Sesji Rady Powiatu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 27 stron kolejno ponumerowanych.                   

 

 

           Przewodniczący Rady                                                                                                                             

            Powiatu w Gołdapi  

 

                 Piotr Rant  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska, 31.01.2025 r.  


